
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2011-10-25, § 9 

 

 Tid Tisdagen den 25 oktober 2011 kl 16.30 – 17.10, ajournering 16.40- 16.45 
   

 Plats Stora Kollegiesalen, Stadshuset 
   

 Justerat Tisdagen den 2 november 2011 

 
 

 

 

Madeleine Sjöstedt   Jakop Dalunde 

  

Närvarande  
 

Beslutande ledamöter: 

 Madeleine Sjöstedt (FP) ordförande  

Jakop Dalunde (MP) vice ordförande 

 

Billy Östh (M) 

Peter Jönsson (M) 

Lennart Jansson (M) 

Per Altenberg (FP) 

Sonja Pagrotsky (S) 

Nicklas Nilsson (S) 

Ewa Larsson (MP) 

Mattias Ericson (V) 

 
Tjänstgörande ersättare: 

  

Mikael Eskman (M)  för Anna Cederschiöld (M)  

Sten-Åke Larsson (M)  för Elisabeth Svensson (C) 

Martin Engman (S)  för Bengt Sandberg (S) 

 

Ersättare: 

 

Erik Hafström (M) 

Petter Krönmark (M) 

Johan Möller (M) 

 
Tjänstemän 

 Tillförordnad förvaltningschef Ingrid Gyllfors, Eva Olofsson, Anita Granlund, Tommy 

Waldnert, Daniel Öhman och Jonas Holmer.  Borgarrådssekreteraren Jonas Uebel 

samt biträdande borgarrådssekreteraren David Lindberg. Personalföreträdarna Rolf 

Bodin, Markus Buråker och Lillemor Öhman närvarade §§ 1-12. 

 

 

 

 

 



  

 
 § 9 

Stora Sköndal - slutredovisning av genomförd utveckling och 

upprustning av handikappbadet etapp 1 samt förslag till nytt 

avtal med Stiftelsen Stora Sköndal 
 Dnr 4.21.1-123/2011 

 

Beslut 

Fastighetsnämnden beslutar enligt fastighetskontorets förslag: 

 

1 Fastighetsnämnden godkänner slutredovisningen av vad som utförts som etapp 1 

 av projektet utveckling och upprustning av handikappbadet vid Stora Sköndal. 

 

2 Fastighetsnämnden godkänner förslaget till nytt servitutsavtal med Stiftelsen 

 Stora Sköndal och ger delegation till kontoret att underteckna avtalet. 

 

 

Handlingar i ärendet 

Fastighetskontorets och idrottsförvaltningens gemensamma tjänsteutlåtande från den 6 

oktober 2011.  

 

Nämndens behandling av ärendet  
 

Framlagda förslag till beslut  

Nämnden föreslår (se beslutet). 

 

Beslutsgång 

Ordföranden Madeleine Sjöstedt (FP) finner att nämnden beslutar enligt 

fastighetskontorets förslag. 

 

 

 
 

    Vid protokollet 

    Eva Olofsson 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 

 

 

 

_________________________________ 

 


